



بنك الإسكان
Housing Bank

للموضوع
* بورصة عمان
* السيد
* السيد

١/٢٠

رقم: 2018/6/42

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 2018/1/29 Subject: Distributing Cash Dividends	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2018/1/29 الموضوع: توزيع ارباح نقدية
(The Housing Bank for Trade and Finance) announces the decision of the Board of Directors on 29/1/2018 to recommend to the General Assembly to distribute dividends to shareholders for the year 2017, at the rate of 20% of the share's par value.	تعلن شركة (بنك الاسكان للتجارة والتمويل) عن قرار مجلس الادارة بتاريخ 2018/1/29 بالتوصية للهيئة العامة بالموافقة على توزيع ارباح نقدية على المساهمين عن عام 2017 بنسبة (20 %) من القيمة الاسمية للسهم.
Company's Name:- The Housing Bank for Trade and Finance Signature Ihab Saadi Chief executive officer	اسم شركة :- بنك الاسكان للتجارة والتمويل توقيع ايهاب السعدي الرئيس التنفيذي
- This decision is subject to the company's General Assembly Approval - This decision is subject to the Central bank of Jordan Approval	- يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة - يخضع هذا القرار لموافقة البنك المركزي عليه

